
John Theelen wil mensen wat meegeven van de 
varkenshouderij, zoals hier op de plaatselijke kinderopvang. 

> Trots 

Varkenshouder John Theelen was vorig jaar 

één van de initiatiefnemers voor het 

VarkensGilde Peel en Maas, een collectief van 

regionale varkenshouders die hun omgeving 

willen betrekken bij hun bedrijfsvoering. 

VarkensGilde 
Peel en Maas 

kunt je verhaal niet 
vaak genoeg vertelleni 
Openheid en transparantie zijn belangrijk 

voor de toekomst van een bedrijf en van 

een sector. Daar is John Theelen, die samen 

met zijn broer Jack een subfokbedrijf heeft, 

van overtuigd. "Je moet zorgen dat je je 

positie in de regio behoudt en verbetert. 

Als varkenshouderij wordt je soms van alle 

kanten aangevallen, dan moet je zorgen 

dat je je verhaal vertelt en dat je omgeving 

weet hoe het echt zit." 

Het was de voornaamste reden voor de oprichting 

van het VarkensGilde Peel en Maas. Een groot 

deel van de varkenshouders uit de Limburgse 

gemeente Peel en Maas is aangesloten bij dit 

collectief. "We willen er eigenlijk voor zorgen 

dat de omgeving, zowel inwoners als de lokale 

politiek, een goed gevoel bij de sector hebben 

en houden. We willen mensen wat meegeven 

over de varkenshouderij", legt Theelen uit. Door 

dit collectief aan te pakken hebben de varkens-

houders een groter bereik. Het VarkensGilde is 

bijvoorbeeld vertegenwoordigd op de Floriade 

en bij verschillende lokale evenementen. Van 

een barbecue bij de zichtstal in Panningen 

tijdens een fietsvierdaagse tot een stand op de 

lokale Hemelvaartsmarkt. "Zelf heb ik laatst wat 

biggen meegenomen naar de kinderopvang van 

mijn jongste. De kinderen vinden dat geweldig 

en vertellen dat aan hun ouders en nemen een 

foldertje mee naar huis. Het zijn soms kleine 

dingen, maar als mensen je vaak genoeg tegen-

komen blijft het vanzelf hangen. Dat moet toch 

groeien. Na een klein jaar weten de burgers, de 

lokale politiek en het bedrijfsleven het varkensgilde 

steeds beter te vinden." Theelen geeft collega-

varkenshouders graag mee dat het belangrijk is 

om te vertellen wat je doet. Hij illustreert dat met 

hun eigen antibioticagebruik. "We gebruiken bijna 

geen antibiotica. Daar hebben we hard aan 

gewerkt, en daar mag je best trots op zijn. Het 

is eigenlijk zonde om die trots niet uit te dragen. 

Antibiotica is nu eenmaal een thema dat ter 

discussie staat en met een goed verhaal kun je 

een positieve bijdrage aan die discussie leveren." 

Het ■./erhaal van de gebroeders Theelen stond in 

het boek dat farmaceut Boehringer Ingelheim 

maakte naar aanleiding van het project 'Minder 

antibiotica: Yes we can!'. Theelen heeft dit boek 

zoveel mogelijk verspreid in zijn omgeving. "Van 

de notaris en de huisarts tot de kleuterleidster. 

Je kunt het niet vaak genoeg vertellen."  • 
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